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Protokół Nr XXXIII/2018 
z XXXIII sesji VII kadencji Rady Gminy Fabianki 

w dniu 28 czerwca 2018 roku 
 

 Sesja Rady Gminy Fabianki rozpoczęła się o godz. 1410 i trwała do godz. 1600. Uczestniczyli w niej 
radni według załączonej listy obecności, sołtysi, członkowie Rad Sołeckich, Wójt Gminy - Zbigniew Słomski, 
Skarbnik Gminy – Wiesława Prajwos, Radna Powiatowa Barbara Wałęza, Radny Powiatowy Jan Krzyżanow-
ski, Radny Powiatowy Tomasz Jezierski, Kierownik GOPS Maria Skotnicka, , Kierownik RFZ – Waldemar 
Marciniak, Kierownik ZGK – Piotr Kujawski, zaproszenie goście: Dyrektorzy Szkół z Gminy Fabianki oraz 
mieszkańcy gminy. 
 
Ad.1 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- dokonał oficjalnego otwarcia XXXIII sesji Rady Gminy Fabianki i po 

zapoznaniu się z listą obecności stwierdził, że obrady są prawomocne z uwagi na wymagane kwo-
rum. Obecnych 15 radnych. Następnie powitał wszystkich Radnych, Radnych Powiatowych, Pana 
Wójta, pracowników Urzędu Gminy, sołtysów, członków Rad Sołeckich oraz zaproszonych gości. 

 
Ad.2 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zapytał czy są propozycje zmian w porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Zawnioskował o przełożenie Informacji Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym oraz Sprawozdania z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, w 
szczególności z wykonania uchwał Rady. Zawnioskował również o  dodanie projektu uchwały do 
porządku obrad w punkcie 6:ppkt 11) projekt uchwały w sprawie „odstępstwa od zakazu spożywania 
napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy Fabianki”.  

  
W związku z brakiem dalszych wniosków, co do treści porządku obrad Przewodniczący RG zarządził głoso-
wanie nad zgłoszonym wnioskiem do porządku obrad. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” poparła 
wniosek Przewodniczącego RG Adama Rejmaka o dodanie do porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Innowacyjna edukacja w Gminie Fabianki”, oraz o przełoże-
nie Informacji Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym oraz Spra-
wozdania z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, w szczególności z wykonania uchwał Rady 
 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia całości porządku obrad 

z poprawkami włącznie. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” przyjęła 
porządek obrad XXXIII sesji Rady Gminy w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie XXXIII sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie porządku sesji.      
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 rok: 

a) zapoznanie z opiniami Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
b) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej i pozostałych komisji RG oraz Klubu „Jedność” w sprawie 

przedłożonej informacji z wykonania budżetu gminy za 2017 r., 
c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Fabianki za 2017 r., 
d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Fabianki absolutorium z tytułu wykonania bu-

dżetu za 2017 rok. 
5. Wnioski poszczególnych komisji Rady Gminy i Klubu „Jedność”. 
6. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 1) w sprawie zmian do budżetu na 2018 rok,  
   2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fabianki na lata 2018 – 2038, 
 3) w sprawie zmiany uchwały XXXII/288/2018 z dnia 25 kwietnia 2018r, w sprawie określenia  zasad 
 i trybu postępowania przy udzielaniu dotacji celowych z budżety gminy Fabianki na  dofinansowa
 nie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków w 2018r,   
 4)w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2018- 
 2027  
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 5) w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Fabianki,  
 6) w sprawie trybu i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania 
 przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Fabianki oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 
 ich pobrania i wykorzystywania oraz terminu i sposobu ich rozliczania , 
 7)w sprawie  wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości położonej w  Obrębie ewidencyj-
 nym Bogucin , jednostka ewidencyjna Fabianki, 
 8) w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzenia ścieków obo wią-
 zującego na terenie Gminy Fabianki do organu regulacyjnego.  
       9) w sprawie zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Fabianki 
       10)w sprawie zasad usytuowania na terenie gminy Fabianki miejsc sprzedaży i   po dawania napojów 
 alkoholowych 
 11)w sprawie odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na 
 terenie Gminy Fabianki  
 
Ad.3 
a) Przewodniczący RG Adam Rejmak – zapytał czy ktoś z Radnych ma pytania do protokołu Nr XXXII z 

sesji RG w dniu 25 kwietnia 2018 r.. 
 
Brak uwag. Zarządził głosowanie. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 13 „za”, 2 „wstrzymujących się”, 0 „przeciw” przyjęła 
protokół Nr XXXII/2018 sesji RG Fabianki z dnia 25 kwietnia 2018 roku. 
 
Ad. 4.  
a)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak –  odczytał obecnym treść uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Bydgoszczy w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Fabianki sprawozdaniu z wyko-
nania budżetu gminy za 2017 rok oraz wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Fabianki 
o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Fabianki za wykonanie budżetu gminy za 2017 rok. (Opinie sta-
nowią załączniki do protokołu). 
b) 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- odczytał opinię Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Fabianki o wykona-
niu budżetu Gminy Fabianki za 2017 rok 
 
Radny Górecki Krzysztof – odczytał wnioski z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 
Spraw Społecznych  oraz Komisji Rewizyjnej wypracowane w dniu 27 czerwca 2018 roku dotyczące wykona-
nia budżetu za 2017 rok. Poinformował, że członkowie komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw 
Społecznych oraz Komisji Rewizyjnej  przeanalizowali sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z wyko-
nania budżetu za 2017 r. Komisja nie zgłaszała żadnych uwag co do wykonania budżetu za 2017 r. 
 
Radny Znajmiecki Marian – odczytał wnioski z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Roz-
woju Gminy, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego wypracowane na posiedzeniu w 
dniu 25 czerwca 2018 roku dotyczące wykonania budżetu za 2017 rok. Członkowie komisji Budżetu i Finan-
sów oraz Komisji Rozwoju Gminy, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego przeanali-
zowali sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z wykonania budżetu za 2017 r. Komisja pozytywnie oce-
niła sprawozdania nie zgłaszając żadnych zastrzeżeń co do wykonania budżetu za 2017 r. 
 
Radny Błaszczyk Włodzimierz  - poinformował, , iż Klub Radnych „Jedność” na posiedzeniu w dniu 
25.06.2018 r. dokonał analizy sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2017 
rok. Zapoznali się z opiniami Regionalnej Izby Obrachunkowej i projektami uchwał wyżej wymienionych 
spraw. Omówiono projekt uchwały dotyczący udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Fabianki z tytułu wy-
konania budżetu za 2017 rok. Radni Klubu nie zgłosili żadnych uwag i wniosków do sprawozdań oraz projek-
tów uchwał i będą jednogłośnie głosowali za przyjęciem. Członkowie Klubu Radnych „Jedność” będą także 
głosowali jednogłośnie za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Fabianki absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu za 2017 rok. Jednocześnie Radni Klubu złożyli podziękowania i gratulacje Wójtowi 
Gminy i pracownikom komórki finansowej Urzędu Gminy za bardzo dobre wykonanie budżetu w 2017 roku.  
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c) 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań zarządził głosowanie  nad uchwałą w 
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Fabianki za 
2017 r. 
 
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym, jednogłośnie: 15 „za”, 0 
„wstrzymujących się”, 0 „przeciw” podjęła uchwałę Nr XXXIII/293/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 
28 czerwca 2018 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Gminy Fabianki za 2017 r. 
 
d) 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań zarządził głosowanie nad uchwałą w 
sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Fabianki absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok. 
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym : 14 „za”, 1 „wstrzymujący się”, 0 
„przeciw” podjęła uchwałę Nr XXXIII/294/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 28 czerwca 2018 roku w 
sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Fabianki absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 r. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- Podziękował Pani Skarbnik oraz Panu Wójtowi za zrealizowanie bu-
dżetu. 
 
Wójt Zbigniew Słomski – Podziękował wszystkim a w szczególności Radnym za głos poparcia.  
 
Ad. 5 
 
Radny Górecki Krzysztof – odczytał wnioski ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Spraw Społecznych i Komisji Budżetu i Finansów wraz z Komisją Rewizyjną  wypracowa-
ne na posiedzeniu w dniu 27 czerwca 2018 roku (w załączeniu do protokołu) 

 
Radny Cackowski Adam – odczytał wnioski ze wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gminy, Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego zorganizowanej  wspólnie z Komisją Budżety i 
Finansów , wypracowane na posiedzeniu w dniu 25 czerwca 2018 roku (w załączeniu do protokołu). 

 
Radny Błaszczyk Włodzimierz – odczytał wnioski z posiedzenia Klubu Radnych „Jedność” wypracowane w 

dniu 25.06.2018 r. Nadmienił, że Radni zapoznali się i dokonali analizy materiałów przygotowanych 
na XXXIII sesję Rady Gminy Fabianki, w tym m.in.: 
1. Materiałami dotyczącymi rozpatrzenia sprawozdania finansowego o sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za 2017r. oraz w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Fabianki z tytułu 
wykonania budżetu za 2017rok. 

2. Członkowie Klubu rozpatrzyli i omówili przedłożone projekty uchwał. 
 
Radni Klubu „Jedność” nie zgłosili żadnych poprawek i uwag do przedłożonych projektów uchwał. 
Będą jednogłośnie głosowali na XXVI sesji Rady Gminy za ich przyjęciem. W dalszej kolejności 
omówiono sprawy bieżące mieszkańców Gminy Fabianki i wewnątrz klubowe, w tym skutki długo-
trwałej suszy. 

 
Ad.6 
 
pkt 1 )  
Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił Panią Skarbnik  Gminy Fabianki  o przedstawienie uchwały w 

sprawie zmian do budżetu na 2018r.  
 
Skarbnik Gminy – Poinformowała ,że treść uchwały nie ulega zmianie .W  załącznik nr 2 „Wydatki” , nastą-

piła zmiana paragrafu 453 „Podatek od towarów i usług”. Podatek od inwestycji gdzie musimy z te-
go paragrafu płacić nie powinny być w dziale 600 natomiast powinno być  w dziale 010 „Rolnictwo- 
łowiectwo”.  
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Przewodniczący RG Adam Rejmak– z uwagi na brak pytań do projektu zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 

 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” podję-
ła uchwałę Nr XXXIII/295/2018 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie zmian do budżetu na 2018 r. 

pkt 2) 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- zapytał czy są jakieś pytania do uchwały. 
 
Brak pytań 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- Zarządził głosowanie nad uchwałą . 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” podję-
ła uchwałę Nr XXXIII/296/2018 z dnia 28 czerwca 2018 roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Fabianki na lata 2018- 2038,  
 
pkt 3)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak– Poprosił Wójta Gminy Fabianki o przedstawienie uchwały w sprawie 
zmiany uchwały XXXII/288/2018 z dnia 25 kwietnia 2018r, w sprawie określenia zasad i trybu postępowania 
przy udzielaniu dotacji celowych z budżety gminy Fabianki na  dofinansowanie budowy przydomowych 
oczyszczalni ścieków w 2018r,   
 
Wójt Gminy – Nadmienił, że  co roku wniosków wpływa więcej i jak w ubiegłym roku podejmujemy powyż-

szą uchwałę rozszerzającą zakres objęcia mieszkańców. Dodał ,iż uważa ,że  trzeba wszystkich jed-
nakowo traktować stąd projekt uchwały. Poinformował ,że wszystkie wnioski ,które były złożone 
zostały pozytywnie rozpatrzone.  

 
Brak pytań 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” podję-
ła uchwałę Nr XXXIII/297/2018 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie „zmiany uchwały XXXII/288/2018 
z dnia 25 kwietnia 2018r, w sprawie określenia zasad i trybu postępowania przy udzielaniu dotacji ce-
lowych z budżety gminy Fabianki na  dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków w 
2018r”,   
 
pkt 4) 

Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił Panią Kierownik GOPS o przedstawienie uchwały w sprawie 
w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2018-  2027 . 
 
Kierownik GOPS Maria Skotnicka – Poinformowała ,że jako główna jednostka gminy współdziałają  z po-
zostałymi jednostkami ,które zostały powołane w celu rozwiązywania problemów zdrowotnych 
,niepełnosprawności , bezrobocia czy też problemów w rodzinach. Aby zapobiegać skutkom całościowym 
danego człowieka są powołane te jednostki. Dodała ,że próbują we współpracy z pozostałymi jednostkami  
rozwiązać wszelkie problemy mieszkańców gminy  i do każdego przypadku podchodzą indywidualnie. 
 
Brak pytań 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak –zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” podję-
ła uchwałę Nr XXXIII/298/2018 z dnia 28 czerwca 2018 roku w sprawie „przyjęcia Gminnej Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2018- 2027”.  
 
 
pkt 5)  
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Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił Pana Kierownika RFZ Waldemara Marciniaka  o przedsta-
wienie uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Fabianki,  
 
Kierownik RFZ Waldemar Marciniak –  powiedział ,że jest to zmieniona wersja lokalnego programu rewi-
talizacji dla Gminy Fabianki , która była podjęta w marcu tego roku. Urząd Marszałkowski zgłosił pewne 
uwagi do uwzględnienia. Dodał ,że aby poprawki mogły być odesłane muszą być zatwierdzone  przez Radę 
Gminy. 
 
Brak pytań 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” podję-
ła uchwałę Nr XXXIII/299/2018 z dnia 28 czerwca 2018 r. sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Re-
witalizacji dla Gminy Fabianki,  
 
pkt 6) 

Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił Wójta Gminy Fabianki o przedstawienie uchwały w sprawie 
trybu i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego prowa-
dzonych na terenie Gminy Fabianki oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywa-
nia oraz terminu i sposobu ich rozliczania , 
 

Wójt Gminy- Powiedział ,że w związku, iż nie posiadają własnego publicznego przedszkola samorządowego 
muszą udzielać dotacji prywatnym przedszkolom w 75% bazy, gdzie tę bazę tworzą koszty utrzymania przed-
szkola samorządowego narzucone przez kuratorium w Lubaniu. Nadmienił ,że jest to dość pokaźna kwota w 
budżecie z tym ,że jest teraz inne podejście w trakcie realizacji danego roku budżetowego. Po półroczu nastę-
puje weryfikacja kosztów, które poniesione są w minionym okresie .Jeżeli te koszty utrzymania są niższe au-
tomatycznie następuje weryfikacja tej bazy i maleje wartość udzielanej dotacji przez samorząd. Gdy następuje 
odwrotna sytuacja to o ten procent, który baza wzrasta my musimy dołożyć dzięki czemu przedszkola otrzy-
mują o ten wskaźnik większą dotację.    

Brak pytań 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – z uwagi na brak pytań do projektu zarządził głosowanie nad projek-

tem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” podję-
ła uchwałę Nr XXXIII/300/2018 z dnia 28 czerwca 2018 roku w sprawie trybu i rozliczania dotacji dla 
niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy 
Fabianki oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania oraz terminu i 
sposobu ich rozliczania , 
 
pkt 7)  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– Poprosił Wójta Gminy Fabianki o przedstawienie uchwały w sprawie  
wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości położonej w Obrębie ewidencyjnym Bogucin , jednostka 
ewidencyjna Fabianki, 
 
Wójt Gminy- Poinformował ,że jest to nabywany grunt pod przepompownie w miejscowości Bogucin. Spra-
wa ta zaczęta była przez poprzednika teraz następuje zamknięcie tego rozdziału ponieważ są na etapie budowy 
kanalizacji na tym terenie. 
 
 
Brak pytań 
 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
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Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” podję-
ła uchwałę Nr XXXIII/301/2018 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie  wyrażenia zgody na odpłatne na-
bycie nieruchomości położonej w Obrębie ewidencyjnym Bogucin , jednostka ewidencyjna Fabianki”. 
 
pkt 8)  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– Poprosił Kierownika ZGK  o przedstawienie uchwały w sprawie prze-
kazania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzenia ścieków obowiązującego na terenie Gminy 
Fabianki do organu regulacyjnego.  
 
Kierownika ZGK  - Powiedział, że, urząd regulacyjny przejął ustalanie stawek za wodę i zbiorowe odprowa-
dzanie ścieków . Stawki są ustalane od 27 czerwca 2018 r. przez urząd regulacyjny  i będą obowiązywać przez 
3 lata. W związku z tym należało dokonać zmiany w starym regulaminie.  
 
Brak pytań 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” podję-
ła uchwałę Nr XXXIII/302/2018 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie przekazania projektu regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzenia ścieków obowiązującego na terenie Gminy Fabianki do organu 
regulacyjnego.” 
 
 
pkt 9) 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił Koordynatora GKRPA Andrzeja Kwaśniewskiego o przed-
stawienie uchwały w sprawie zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Fabianki 
 
Koordynator GKRPA Andrzej Kwaśniewski – Powiedział ,że w związku z wejściem w marcu 2018 roku  
nowych przepisów koniczne było podjęcie uchwały.  
 
Brak pytań 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” podję-
ła uchwałę Nr XXXIII/303/2018 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych na terenie Gminy Fabianki 
 
pkt 10)  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– w związku z brakiem pytań, zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” podję-
ła uchwałę Nr XXXIII/304/2018 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie zasad usytuowania na terenie gmi-
ny Fabianki miejsc sprzedaży i po dawania napojów alkoholowych. 
 
pkt 11) 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– Odczytał treść uchwały, w sprawie odstępstwa od zakazu spożywania 

napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy Fabianki. 
 
Wójt Gminy – Nadmienił, że uchwała wychodzi społecznikom naprzeciw. Dodał ,że to rada decyduje w któ-

rych miejscach dopuszczalne jest spożycie alkoholu. 
Brak pytań 
 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– Zarządził głosowanie nad projektem uchwały 
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Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” podję-
ła uchwałę Nr XXXIII/305/2018 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie odstępstwa od zakazu spożywania 
napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy Fabianki. 
   
 
 
Ad.7 
 
Radny Górecki Krzysztof – Zapytał w imieniu mieszkańców miejscowości Kulin/Urszulewo jak przedstawia 
się sytuacja wykończenia świetlicy wiejskiej i czy uda się do końca kadencji wykończyć budynek? 
 
Wójt Gminy -  Odpowiedział , że realizują projekt w którym będą realizować domy dziennego pobytu. W 
związku z tym projektem została wyznaczona świetlica w Kulinie, ponieważ w tym projekcie mogą pozyskać 
około 70% na remont czy też adaptacje budynku. Dodał ,że będą robić wszystko, ponieważ w tym projekcie 
inwestycja musi zostać zakończona w tym roku.    
 
Radny Górecki Krzysztof – Poprosił Kierownika ZGK o wycięcie krzaków na ul. Polnej w Szpetalu Górnym 
obok nieruchomości Pana Czajkowskiego aby poprawić widoczność na drodze . 
 
 
Ad.8 
Brak. 
 
Ad.9 
 
Radny Przybyszewski Marian -  Poprosił o naprawę drogi gminnej, która biegnie w stronę Krępin. 
 
Radny Stroiński Artur -  Nadmienił ,że ma apel na temat wniosków suszowych gdyż są Sołtysi , Rady So-
łeckie i poprosił  Wójta Gminy Fabianki o wypowiedzenie się w tej sprawie.  
 
Wójt Gminy – Powiedział ,że cieszy się iż temat ten został podjęty. Dodał ,że w mediach pojawiają się głosy 
,iż są pieniądze dla rolników.  Nadmienił ,że w momencie kiedy rośliny najbardziej potrzebowały wody aby 
się rozwinąć deszczu nie było, czego skutkiem teraz są puste kłosy zbóż. Dodał ,że mają powołaną komisję 
,która przyjmuje wnioski do 10 lipca, i prosi aby zmobilizować rolników do składania wniosków suszowych. 
 
Mieszkaniec Gminy -  Zapytał dlaczego stratni są Ci którzy mają hodowlę?  
 
Wójt Gminy- Odpowiedział ,że przy produkcji zwierzęcej jest wyższy wskaźnik dochodowości i trudno jest 
tym gospodarstwom oszacować straty powyżej 30% w dochodach . A jeśli ktoś w gospodarstwie nie miał 30% 
powierzchni upraw klęski wyliczonej ,niestety nic mu się nie należało tylko zyskali Ci którzy nic nie hodowa-
li.   
 
Mieszkaniec Gminy- Poprosił Kierownika ZGK o naprawienie drogi prowadzącej do Pana Krzysztofa.  
 
Sołtys Robert Łukaszewski – Zapytał w imieniu mieszkańców o wyjazd za szkoły koło płotu o którym wójt 
wie , na jakim etapie to jest i czy jest jakiś pomysł aby ten problem rozwiązać ponieważ mieszkańcy jeżdżą 
teraz przez plac szkoły co robi się niebezpieczne.  
 
Wójt Gminy – Odpowiedział ,że jest to trudna sytuacja gdyż była droga, i działka natomiast właściciel gruntu 
podjął takie działania które prawdopodobnie są po złości. Chociaż jest na swoim. Próbowałem rozmawiać 
jednak niestety rozmowy są bardzo trudne. Podjąłem decyzję o projektowaniu drogi do przebudowy.    
 
Mieszkaniec Gminy- Zapytał w jakim czasie zjazd do Zarzeczewa będzie naprawiony? 
 
Radny Powiatowy Tomasz Jezierski -  Odpowiedział ,że ciężko powiedzieć w jakim czasie będzie to napra-
wiane.  
 
Przewodniczący Górecki Krzysztof – Skierował podziękowania dla Kierownika ZGK za priorytetowe po-
traktowanie drogi łączącej Urszulewo z Krępinami ponieważ w pierwszej kolejności została naprawiona i 
mieszkańcy mogą spokojnie tamtędy jeździć. 
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Kierownik ZGK – Nadmienił ,że mieli awarie urządzenia które zakupili natomiast urządzenie po serwisie jest 
już sprawne i w przyszłym tygodniu ruszamy na drogi. 
 
Wójt Gminy -  Dopowiedział ,że wie o drogach które są do całkowitego remontu szczególnie o nawierzch-
niach pseudo asfaltowych. Gdy będzie rozstrzygnięty przetarg wtedy drogi zostaną remontowane. Poprosił 
mieszkańców o trochę cierpliwości i tolerancyjności odnośnie pewnych opóźnień.  
 
Sołtys Dariusz Bajek – Zapytał czy odcinek przed wysypiskiem będzie naprawiony? 
 
Wójt Gminy -  Odpowiedział ,że  odcinek ten jest ujęty w specyfikacji przetargowej.  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak -  Powiedział ,że dzisiejsza sesja ma szczególny charakter ponieważ 
zostało udzielone absolutorium wójtowi , co prawda w kwestii budżetowej i jest to bardzo ważny aspekt gdyż 
w 99% przy 1 wstrzymującym się głosie uzyskał wójt absolutorium. Podziękował Panu Wójtowi i Pani Skarb-
nik  ,że tak dobrze  pracowali  dzięki czemu uzyskali tak wysoki absolut.   
 
Wójt Gminy -  Powiedział ,że jest to dla niego satysfakcja iż uzyskał absolutorium , jednak większą satysfak-
cją jest to ,że tworzą wspólnotę która chcę coś zrobić dla drugiego człowieka. Dodał ,że nie obawia się krytyki 
i lubi jeśli ta krytyka jest natomiast tylko w momencie kiedy jest to krytyka rzeczowa i prawdziwa. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak -  Zakończył XXXIII sesję Rady Gminy Fabianki. 
 
 
 
Protokołował: 
Zakrzewski Adrian 


